
326

رسانه مستقلروزنامه

www.donyayehavadar.ir چهارشنبه  14 اسفند 1398 -  قیمت: 1000 تومان441

روایت »رحیم خستو« از نحوه 
مدیریت شیوع کرونا

با پرداخت بیش از 5000 میلیارد ريال
تسهیلات صورت گرفت ؛

نوسازي ناوگان حمل و نقل جاده اي 
کشور توسط بانک توسعه تعاون

استان البرز

»اينفانتینو«:
فوتبال نباید به خاطر کرونا

مضطرب شود

وقتی عملکرد دادستان فردیس در مقابله با اپیدمی کرونا
می تواند الگوی همه مدیران باشد؛ 

ای کاش همه مدیران جهانشاهلو بودند! 
برای یک دادستان منافع مردم اولویت اول است

تعویق انتخابات به چه قیمت؟
فدراسیون فوتبال دنبال

سالم سازي نیست!

سی و سه سال گذشت؛
کنار همان آینه و 
کاسه ی لالجین...

کرونا پنج میلیارد 
دلار به صنعت 
سینما ضرر زد! 
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خبری

رضا شاعری

پرافتخار  از شهادت  و سه سال  امروز سی 
بسیجی وشکارچی تانک ازلشگر10سیدالشهدا 
»مهدی تیموری« در شلمچه دریاچه ماهی 

می گذرد.

وقتی که سیدالشهدایی  باشی، شیپور جنگ 
که نواخته شود صف اول را پر می کنی، فرقی 
نمی کند که نوجوانی باشی که تازه رد جوانی 
بر روی لب های جوانه زده یا پیرمردی باشی 
که در دهه نهم زندگی سیر کنی.. به دل 

میدان می زنی.
امام معصومی گفته، کل  در جایی  آخر 
توانی  می  کربلا،  ارض  کل  عاشوار  یوم 
ات  زمانه  در  که  باشی  جوانی  مهدی 
لشگر  الحسن)ع(  بن  قاسم  همچون 
پیرمرد  آن  مثل  یا  و  باشی  سیدالشهدا 

حبیب حرم...

آن روز که به قصد کربلای پنج درشلمچه 
شکار تانک خانه را بدرود گفت و میهمان 
اهالی  برای  شد،  سیدالشهدا   10 لشکر 
خانه، غزلی را در میان خطوط دیوان تک 
روی  قرآن  قلب  در  و  نوشت  برگی  ایش 
طاقچه، کنار همان آینه و کاسه ی لالجین 

به امانت گذاشت و رفت...
جنگ بالا گرفته بود و در پنجمین کربلای 
ایران موشک های آرپی جی او مثل دیگر 
تانک های مهاجم  همرزمانِ خط شکنش 
عراقی را هدف قرار می داد و ندای الله اکبر 
پس از هر انفجار در میان خاک های برخاسته 

در آسمان بلند می شد.
پس از مجروحیت دو تن از همرزمانش اما تیر 
سیمینوف در وسط قلب بسیجی و شکارچی 
تانک های عراقی نشست و شهادت عاقبت 

خوش جوان قصه ما شد.
عید آن سال را دیگر دستان مادرِ مهدی، 
ترنم  و  نکرد  عید خیس  برای  ای  سبزه 
بهار در گلدان های خانه و گل هایی که 
بهارمی  از  استقبال  براس  ساله  هر  مادر 

کاشت، نپیچید.
قلب  در  که  خانه،  اهلِ  سالِ  آن  عیدی 
قرآن پنهان شده بود، تصنیفی از واژه های 

مهدی  شهید  برگیِ  تک  دیوان  دل انگیر 
تیموری شد.

معاون بهداشت وزارت بهداشت اعلام کرد: تاکنون 
مجموع ابتلای قطعی به ويروس کرونا به ۲ هزار و 
33۶ نفر و فوتی در اثر کرونا به ۷۷ نفر رسیده است 

و 435 نفر در مجموع بهبود يافته اند.

علیرضا رئیسی روز گذشته درباره آخرین آمار ابتلای 
قطعی به ویروس کرونا در کشور بیان کرد: تعداد مبتلایان 
جدید به ویروس کرونا در کشور ۸۳۵ نفر هستند که 11 

نفر از این افراد فوت کرده اند.
وی ادامه داد: استان گیلان، قم و تهران در صدر درگیری 
با ویروس کرونا هستند. هرچند روند بیماری در قم ثابت 

شده، اما موارد ابتلا در این سه استان بیشتر است.
رئیسی گفت: از ابتدا تاکنون بیش  از ۸ هزار و ۵۳۲ نفر 
به علت ابتلا به این ویروس بستری شدند که برای ۵ هزار 
و ۷۳۷ نفر تست انجام شده و دو هزار و ۳۳۶ نفر به طور 

قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده اند.
معاون بهداشت وزیر بهداشت افزود: نشستی با جمعی 
جهانی  سازمان  متخصصان  و  کارشناسان  مدیران،  از 
بهداشت، منطقه مدیترانه شرقی این سازمان و کشور 
چین داشتیم که در این نشست بحث های فنی و تکنیکی 

در مورد غربالگری و تشخیص کووید 1۹ بررسی شد.
و  بهداشت  جهانی  سازمان  تاکید  کرد:  بیان  وی 
کارشناسان و متخصصان این سازمان این است که با 
توجه به جدید بودن ویروس، همه کشورها، تجربیات 
خود در پیشگیری و کنترل این بیماری را در اختیار 
همدیگر قرار دارند. همچنین در این نشست مسائل مرزها 
و چگونگی پیشگیری، ایزولاسیون، خدمات مراقبت در 
منزل و داروهای جدید مورد استفاده در بیماران مبتلا به 

کووید 1۹ مورد بررسی قرار گرفت.
تاکنون ۹1 هزار و ۳1۸ نفر در دنیا به ویروس کرونا مبتلا 
شده اند، از این تعداد سه هزار و 1۳1 نفر جان خود را 
به علت بیماری کووید 1۹ از دست داده اند و ۴۸ هزار و 

۲۹1 نفر بهبود یافته اند.

رئیس اورژانس کشور به کرونا مبتلا شد
روابط عمومی سازمان اورژانس اعلام کرد که پیرحسین 
کولیوند رئیس این سازمان هم به ویروس کرونا مبتلا 

شده است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سازمان اورژانس 
کشور، روابط عمومی این سازمان روز گذشته اعلام کرد: 
حال پیرحسین کولیوند رئیس این سازمان که به ویروس 
کرونا مبتلا شده، خوب است و جای هیچ نگرانی نیست. 

کولیوند در حال حاضر تحت درمان است.
تاکنون مجموع ابتلای قطعی به ویروس کرونا در کشور 
به ۲ هزار و ۳۳۶ نفر و فوتی در اثر کرونا به ۷۷ نفر رسیده 

است و ۴۳۵ نفر در مجموع بهبود یافته اند.
به گفته علی رضا رئیسی معاون بهداشت وزارت بهداشت، 
استان گیلان، قم و تهران در صدر درگیری با ویروس 
کرونا هستند. هرچند روند بیماری در قم ثابت شده، اما 

موارد ابتلا در این سه استان بیشتر است.

استاندار تهران: پايتخت ضدعفونی می شود
استاندار تهران بر تلاش همگانی برای کمک به شهروندان 
پایتخت برای مبارزه با ویروس مرگبار کرونا تاکید کرد و 
گفت: برای تحقق این هدف، ضد عفونی کردن اماکن و 
فضاهای عمومی در سطح شهر و استان تهران باید با 

جدیت و به طور مستمر ادامه یابد.
انوشیروان محسنی بندپی روز گذشته در نشست ویدئو 

وضعیت  افزود:  تهران  استان  شهرداران  با  کنفرانسی 
و شرایط امروز بسیار حساس است و شهرداران  برای 
مبارزه با بیماری کرونا و ضد عفونی کردن معابر عمومی 
شهری و ناوگان حمل و نقل عمومی وظایف خطیر و 

سنگینی بر عهده دارند.
وی یادآورشد: ضد عفونی ناوگان حمل و نقل عمومی در 
شهر و استان تهران کار بزرگی محسوب می شود که به 

خوبی در حال انجام است.
کردن  عفونی  ضد  اظهارداشت:  بندپی  محسنی 
سرویس های بهداشتی در بوستان های شهری و نظافت 
معابر عمومی برای ارتقای سطح بهداشت شهروندان باید 
مدنظر همه شهرداران قرار گیرد و تا استقرار شرایط پایدار 

ادامه یابد.
استاندار تهران گفت: ویروس کرونا به همان نسبت که 
خطرناک است به همان اندازه نیز با رعایت نکات بهداشت 

فردی و عمومی از بین می رود.

تاکید بر نقش سازمان همیاری شهرداری ها
صنعتی  پسماند  مدیریت  های  طرح  اجرای  به  وی 
و  اشاره  نزدیک  آینده  در  ها  آب  روان  ساماندهی  و 
همیاری  سازمان  اصلی  صاحبان  کرد:  خاطرنشان 

شهرداری های استان تهران، مجموعه شهرداری ها به 
عنوان سهامداران این سازمان هستند.

در  مطالعاتی  های  طرح  داد:  ادامه  بندپی  محسنی 
و  شهری  و  صنعتی  پسماندهای  مدیریت  خصوص 
همچنین ساماندهی روان آب های سطحی را در دست 
اقدام داریم و عملیاتی شدن این طرح ها در گرو نقش 
سازمان  اثرگذار  اقدامات  و  ها  شهرداری  همه  فعال 

همیاری شهرداری های استان است.
استاندار تهران گفت: همکاری شهرداران می تواند این 
سازمان را پویا و متحول کند هرچند که امروز شهرداری 

ها نیز به لحاظ اقتصادی شرایط مطلوبی ندارند.
وی اضافه کرد: امیدوارم اقدامات ما به عنوان مسئولان 
استان تهران به نحوی باشد که بتوانیم در ایام منتهی به 
پایان سال و بحران کرونا، برای مردم این استان آرامش 

روانی و نشاط را به همراه داشته باشد.

قرنطینه اجباری گیلان در دستور کار نیست
بهداشتی  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 
درمانی گیلان گفت: قرنطینه اجباری تا این لحظه در 

دستور کار نیست و مردم به شایعات توجه نکنند.
دکتر محمدرضا نقی پور عصر گذشته با اعلام این خبر 
افزود: قرنطینه اجباری در دستور کار نیست اما بارها به 
مردم استان گیلان گفته ایم که قرنطینه خود اختیاری 

داشته باشند تا از انتشار ویروس کرونا پیشگیری شود.
وی با بیان اینکه موضوع بسته شدن راه های ورودی 
گیلان نیز در دستور کار نیست، اظهار داشت: از مردم 
استان های دیگر می خواهیم که به این استان که خود 
آلوده و از کانونهای اصلی آلودگی به ویروس کرونا است، 

سفر نکنند.
بهداشتی  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 
درمانی گیلان با تاکید بر ضرورت رعایت توصیه های 
بهداشتی از سوی مردم تاکید کرد : مردم جز در مواقع 

ضروری از منزل خارج نشوند.
ویروس کرونا معمولاً از طریق قطرات تنفسی ناشی از 
عطسه یا سرفه انتشار می یابد که می تواند ویروس را 
آلوده است،  با فرد  نزدیک  به هرکسی که در تماس 

منتقل کند.

سی و سه سال گذشت؛

کنار همان آینه و کاسه ی لالجین...
یادِ یاران

کرونا در ایران
»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

2336 ابتلای قطعی به کرونا، 77 نفر فوتی و 435 نفر به طور کامل بهبود یافتند
استاندار تهران: پایتخت ضدعفونی می شود
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3 اجتماعی

مهرداد تیموری
مدير مسئول

روزهای سخت و تلخی را می گذرانیم، خبری از رونق 
بازار شب عید و حال خوش مردم نیست. کرونا همه 
را درگیر کرده. برخی با خود ویروس دست پنجه نرم 
می کنند برخی با استرس ابتلا به آن! برخی از آن 
سوءاستفاده می کنند و برخی ناراحت و نا امید از 

نابسامانی در وضعیت کسب و کارشان!
برخی  هستند.  تکاپو  در  مسئولان  وجود  این  با   
از پشت میزشان و برخی در میدان. برخی دنبال 
مصاحبه و گزارش آماری پر کردن و برخی هم بی 
تفاوت به اجرای شو تبلیغاتی، دنبال این هستند برای 

مردم کاری کنند.
چند روزی است که عملکرد مسئولان استان را در 
مقابله با کرونا رصد می کنیم! خیلی ها آمارشان خراب 
است! نمی خواهیم در این شرایط نگران کننده، دست 
به گلایه و انتقاد از نکرده های گذشتگان ببریم که 
چرا فلان کار نشد! نمی خواهیم فریاد بزنیم که چرا 
نه زیر ساخت مقابله با بحران را داریم نه فرهنگ آن 
را در جامعه! سخن زیاد است این روزها باید با حفظ 

اتحاد اقدام به انتشار اخبار امیدوار کننده کنیم.
اما در بین این همه تلخی ها که صحبت شد، یک 
مدیر این روزها کمی حال دلمان را خوب کرده است! 
آقای مدعی العموم فردیس را می گوییم، بله آقای 
دادستان! آقای جهانشاهلو. کسی که وظیفه احقاق 
حقوق مردم را دارد. کسی که باید از همه چیز مردم 
شهرش دفاع کند! فرقی نمی کند، دزد و قاتل باشد یا 
تخلفات یک عضو شورا و مدیری کم کار! فرقی نمی 

کند امینت مردم باشد یا سلامت آن ها.
توبه  دادستان  آقای  خود،  قول  به  بحران  این  در 
شکسته و بی واسطه از طریق فضای مجازی با مردم 
به صراحت سخن می گوید و گزارش می دهد و 

خواهش می کند. در کانال تلگرامی اش چند پیام 
منتشر کرده و نگارنده را وادار کرد به وظیفه اش عمل 
کند تا این چند سطر را بنویسد تا پس چند مطلب 
انتقادی برای امروز چند سطری هم تعریف و تمجید 
کرده باشد و الگویی را برای بقیه مدیران در مقابل 
دیده مردم و مخاطبان زیر ذره بین بگذارد! تا یاد 

بگیرند و کمی به خود بیایند!
فردیس  دادستان  کرونایی،  اول  روزهای  همان  از 
برای حراست از جان مردم وارد عمل شد، به اذعان 
اصحاب رسانه و مردم اقداماتی خوبی شروع شد، 
البته همچون بسیاری از نقاط دیگر کشور. اقداماتی 
توزیع  بر  نظارت  تجمعات،  از  جلوگیری  همچون 
به  تذکر  متخلفان،  با  برخورد  و  بهداشتی  اقلام 
مسئولان برای تسریع در انجام امور اداری مردم، 
قلیان  تعطیلی  عمومی،  نقاط  و  شهر  ضدعفونی 
سراها و بسیاری از اقدامات دیگر که از رسانه های 
متعددی تاکنون منعکس شده است. اما نکته ای 
که توجه ما را جلب کرده است حضور میدانی آقای 
دادستان در سطح شهر، نوع برقراری ارتباط با مردم 
برای جلب مشارکت آن ها و ریزبینی آن در رعایت 
نکات و تخلفاتی است که ممکن است جان مردم را 

به خطر بیاندازد.

روز گذشته دادستان فردیس خبر از پلمب دو پمپ 
بنزین این شهر را پس از بازدید میدانی خود داد، 
چون نه دستکش برای استفاده مردم تدارک دیده 
بودند و نه کارگران اقدام به سوختگیری می کردند! 
برای  مسائل  کوچکترین  به  توجه  و  قاطعیت  بله 

حراست از منافع مردم یعنی این!
یک اقدام دیگر اینکه از ناجا خواسته تا ماشین های 
آب پاش یگان ویژه را در اختیار نظافت شهر قرار دهد. 
البته نمونه ها از این اقدامات زیاد است، به نظر می 
رسد اگر بسیاری از مدیران استان به عملکرد آقای 
دادستان فردیس توجه کنند، می توانند کمی یاد 
بگیرند در انجام امور اول خدا و مردم را در نظر بگیرند 

بعد نکات دیگر را!
که  متفاوت  اخبار  لابلای  در  روزها  این  امیدواریم 
عمده آن ها را خبرهای بد و انتقاد فرا گرفته بیشتر از 
عملکرد و اقدامات مثبت دیگر مدیران استان بگوییم. 
مدیرانی مثل آقای استاندارِ »عزیز« و یا آقای شهردار 
کرج، البته اگر چیز واقعی برای تعریف داشته باشند!

این چند سطر را به زبان ساده و به دور از تکلف 
های رسمی نوشیم. چرا که دلنوشته های دادستان 
فردیس که مارا وادار به نوشتن کرد با همین لحن بود 

و یقین داریم آن چه که از دل برآید بر دل نشیند.

وقتی عملکرد دادستان فردیس در مقابله با اپیدمی کرونا می تواند الگوی همه مدیران باشد؛ 

ای کاش همه مدیران جهانشاهلو بودند! 
برای یک دادستان منافع مردم اولویت اول است

فدراسیون فوتبال دنبال
سالم سازي نیست!

 )!( ناکارآمد  و  ضعیف  رئیس 
فدراسیون فوتبال مدتي است 
به بهانه بیماري استعفاء کرده 
است! طبق قانون باید انتخابات 
برگزار و رئیس جدید برگزیده 
شود. نامزدهای مورد نظر نیز 
در  فرآیند حضور  و  نام  ثبت 

مجمع انتخاباتي را طي مي کنند.
تا به اینجاي کار همه چیز عادي است. اما آن هایي که همواره 
منافع خود را در خطر مي بینند اخیرا نامه اي را نشر داده اند 

که فضاي موجود را ملتهب کرده است.
نامه مربوط به فیفاست و الزاماتي که در مفاد نامه به آن متذکر 
شده است. درباره این نامه برداشت هاي متفاوتي وجود دارد، 
به خصوص که برگزاري انتخابات را به اصلاح اساسنامه منوط 

کرده است.
درباره عدم راي مسئولان دولتي نظیر وزیر ورزش و معاون 
کمیته  یا  برگزاري  کمیته  بودن  انتخابي  یا  و  او  قهرماني 
استیناف که در این نامه برآن تصریح گردیده ایرادات حقوقي و 
ساختاري بسیاري وجود دارد که در این مقال از آن گذار مي 
کنم. چون اصل موضوع فعلا انتخاب رئیس براي فدراسیون 
فوتبال و بازنگري اساسنامه است. اگر چه حرف فیفا از جهاتي 
پذیرفتني است اما انجام آن با شرایط کنوني فوتبال ما کاملا 

در تعارض است.
شاید که اگر فدراسیون فوتبال رئیس داشت و تاج استعفا نکرده 
بود ادعاي فیفا در تصحیح اساسنامه میسر بود، اما وقتي فوتبال 
ما فاقد رئیس است )!( لذا انتخاب رئیس بعد از اصلاح اساسنامه 

با هیچ منطقي سازگاري ندارد.
این که اساسنامه فوتبال ایراد دارد و قریب ۹ سال بروز نشد و 
نیاز به اصلاح دارد، قبول! اما اینکه یک عده در درون کشور با 
هدفي کاملا آشکار با حساس کردن فیفا قصد تعویق انتخابات 
را به بهانه عدم دخالت وزیر ورزش و معاونش در انتخابات دارند، 

جاي پرسش بسیاری دارد.
فدراسیون فوتبال یک نهاد/سازمان مردم نهاد است و مسئولان 
لحاظ  به  وقتي  اما  پذیرفتني.  ندارند!  دخالت  حق  دولتي 
ساختاري و ایضا منابع مالي چه مسقیم و چه نقطه چین از 
وزارت ورزش نقش آفریني مي نماید، حذف نقش حاکمیتي 
وزارت ورزش از زنجیره تامین فدراسیون فوتبال آن هم صرفا 
در بخش انتخابات چه معنا و مفهومي دارد؟ و البته نقش مردم 
با حذف مسئولان مملکتي در انتخابات رئیس فدراسیوني که 

داعیه مردم نهاد دارد؟
ساده تر بگویم، وقتي تیم هاي فوتبال ما به طور ماهوي دولتي و 
برخي به لحاظ شکلي خصولتي )؟( هستند و نمایندگان مجلس 
شوراي اسلامي به عنوان وکلاي مردم نقشي در سازمان/نهاد 
مردمي فوتبال ندارند! حساس کردن فیفا توسط عده اي از 

درون چه معنایي دارد؟
مجددا تاکید مي کنم بررسي مکاتبات صورت گرفته في 
مابین فدراسیون فوتبال با فیفا بازه گسترده اي دارد، اما 
آنچه که منطقا عقلاني به نظر مي رسد این است که عده 
اي از درون خواهان سالم سازي فوتبال نیستند و چون با 
حضور افراد پاکدست و البته داراي عقلانیت حرفه اي در 
حوزه مدیریت منافع خود را در خطر مي بینند واضح است 
که با حساس کردن فیفا به دنبال کم رنگ کردن نقش 
حاکمیت و نظارت دستگاه هاي مسئول در اداره فوتبال 

کشور هستند!
این عده هیچ گاه دنبال سالم سازي در فوتبال نیستند و دامنه 
فساد را به فیفا هم کشانده اند )!( چون در فوتبال پول بي 
حساب وجود دارد. از همین قراردادهاي با بازیکنان و مربیان 

خارجي بگیرید تا به آخر!
عده اي دوست ندارد مدیران کارآمد، حرفه اي و پاکدست نظیر 
»دکتر قریب« به فوتبال ورود نمایند چون منافع ناسالم ها به 

خطر مي افتد...

قلندر

مجید  سعیدی

یادداشت

فرديس  شهرستان  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
اعلام کرد با توجه به شیوع بیماری کرونا ، ۲ جايگاه 
عرضه سوخت بنزين به علت رعايت نکردن نکات 

بهداشتی در اين شهرستان تعطیل شدند.

روز  هوادار«، حسن جهانشاهلو  »دنیای  گزارش  به 
با اعلام این خبر افزود: این جایگاه ها که  گذشته 
در حاشیه نیروگاه منتظرقائم  و فلکه پنجم فردیس 
قرار دارند، در جریان بازدید مراجع قضایی متخلف 

بهداشتی شناخته شدند.

وی بیان کرد: عدم استفاده کارگران از دستکش یک 
بار مصرف و قرار ندادن دستکش در اختیار رانندگان از 

جمله تخلفات این جایگاه های سوخت بود.
جهانشاهلو  گفت :قرار است این جایگاه های سوخت 

پس از رفع مشکلات بهداشتی ددوباره فعال شوند.
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان فردیس از مردم 

خواست شیوع بیماری کرونا را جدی بگیرند.
با  فردیس  شهرستان  گفت:  خاتمه  در  جهانشاهلو 
کمبود ماسک مواجه است و از مسئولان انتظار می 

رود  در تامین ماسک چاره ای بیندیشند.

»حسن جهانشاهلو« خبر داد:

پلمب 2 جایگاه سوخت بنزین در فردیس 
اتفاق روز
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خدمات  شعب  از  برخي  به  مراجعه  در 
رسان در سطح مرکز استان اغلب شعب 
بانک ها با کمبود مواد بهداشتي و عدم 
نکات لازم در زمینه جلوگیري از شیوع 
اين  در  هستند  روبرو  کرونا  بیماري 
خصوص با مراجعه به مديريت شعب بانک 
توسعه تعاون البرز واقع در سه راه گوهر 
شت به گفت و گو با مديريت اين شعب در 

اين خصوص پرداختیم.

از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
بانک  شعب  مدیریت   ، البرز  شهروند 
و  گفت  در  البرز  استان  تعاون  توسعه 
گو با خبرنگار ما  از فعالیت ها و برنامه 
هاي این بانک در این خصوص گفت که 
توصیه ما براي مراقبت ویژه از مشتریان 
این است که  با کرونا  بانک ها در مقابله 
مردم تا حد امکان ضمن کاهش مراجعه 
حضوري به شعب از خدمات الکترونیکي 
اپلیکیشن هاي  و  بانک  )اینترنت  بانک ها 

بانکي( استفاده کنند.
غیاثي اظهارکرد:هنگام خرید با کارت بانکي، 
از فروشنده بخواهید دستگاه پایانه فروش 
)POS( را در اختیار خودتان قرار دهد و 
کارت بانکي را به فروشنده ندهید. وي ادامه 
از  از دستگاه خودپرداز،  داد:هنگام استفاده 
اجتناب  آن  دکمه هاي  با  مستقیم  تماس 
دستمال  یا  دستکش  از  ضرورتاً  و  ورزیده 

استفاده کنید.
این مسوول تصریح کرد: مردم حد امکان از 
تماس مستقیم دست با اسکناس و اسناد 

بانکي اجتناب کنید.
بیان این که در مراجعه به شعب و  با  وي 
استفاده از دستگاه نوبت دهي از دستکش 
استفاده کنید و خودکار شخصي همراه داشته 

باشید گفت: هنگام شمارش پول از پد مرطوب 
و یا خیس کردن انگشت پرهیز کنید.

بانک توسعه تعاون استان  مدیریت شعب 
بانکي  کارت  که  بیان این مهم  با  همچنین 
و یا موبایل خود را در اختیار دیگران قرار 
ندهید توصیه کرد:در داخل شعب و صف 
انتظار خودپرداز و هنگام استفاده از دستگاه 

پایانه فروش )POS( و سایر مراکز پرتردد، 
فاصله خود را با دیگران به میزان یک متر 

رعایت کنید.
غیاثي بیان کرد:در صورت برخورداري از علائم 
هشدار دهنده ویروس کرونا، در هنگام مراجعه 
و  بانک ها  شعب  خصوصاً  پرتردد  مراکز  به 
مؤسسات اعتباري، از ماسک استفاده شود این 

مسئول همچنین با بیان این که پس از مراجعت 
از بانک ها و مراکز پرتردد نسبت به شست و 
شوي دست ها با آب و صابون یا شوینده هاي 

بهداشتي اقدام کنید.
استان  تعاون  توسعه  بانک  مدیریت شعب 
البرز در ادامه همچنین با بیان این که بانک 
توسعه تعاون در جلوگیري از کرونا در سطح 
شعبه خود اقدامات رضایت بخشي رو براي 
مشتریان اماده کرده است .موارد و تجهیزات 
لازم از جمله ماسک، دستکش و مواد ضد 
همچنین  و  کارمندان  براي  کننده  عفوني 
در  آمد  و  رفت  هنگام  در  بانک  مشتریان 
بانک مهیا شده است تا در صورت نیاز مورد 

استفاده قرار گیرد.
این  شعب  کلیه  داد:  خبر  مسئول  این 
بانک براي پیشگیري و جلوگیري از شیوع 
بیماري کرونا از روزهاي اولیه شیوع بیماري 
و  شعب  کلیه  کردن  ضدعفوني  به  اقدام 
مراکز در دسترس مشتریان نموده است و 
به همین منظور روزانه قبل از ورود پرسنل 
آمد  و  رفت  مورد  هاي  قسمت  تمامي 
مشتریان ضدعفوني مي شود و مشتریان به 
محض ورود به بانک تجهیزات ضد عفوني و 
پیشگیري در اختیارشان قرار مي گیرد.  وي 
استرس  موجود  شرایط  در  گفت:  آخر  در 
نباید در فضاي موجود وجود داشته باشد و 
تمام سعي شهروندان باید براي مقابله با این 

بیماري باشد.

علي غیاثي مدیریت شعب بانک توسعه تعاون استان البرز:

شعب بانک  توسعه تعاون البرز پیشرو در جلوگیري از شیوع بیماري کرونا
بانک و بیمه

 آگهی مزايده اموال منقول
بموجب پرونده کلاسه ۹۵۲0۷۷ مطروحه در این اجراء در خصوص اجرائیه صادره از شعبه ۲۴ دادگاه عمومی حقوقی کرج محکوم له : شنتیا رضا یزدی محکوم علیه : ابراهیم برزگر فرزند عبالحمید محکوم به پرداخت 1/0۹0/۳۲0/000 ریال 
بابت خسارت روزانه از 1۳۹۳/۸/۷ لغایت 1۳۹۶/۶/۳0در حق محکوم له و مبلغ %۵ بابت هزینه های اجرائی به حق صندوق دولت مقرر است اموال منقول به شرح ذیل متعلق به محکوم علیه که توسط کارشناسی دادگستری کرج بشرح ذیل 
توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده از ساعت 1۲ الی 1۳ مورخ ۹۷/1۲/۲۷  در آدرس شهرستان کرج بلوار ملاصدرا روبروی پارک نبوت ساختمان شماره ۲ محاکم حقوقی کرج طبقه ۳ از قیمت ۳00/000/000ریال بطریق مزایده بفروش 
برسد از قیمت طبق نظریه کارشناس شروع و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را بدهد فروخته خواهد شد. ده درصد از وجه مزایده را في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی وجه مزایده 
ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع 
دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل وانتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این 

صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین شرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

یکدستگاه سواری اپل امگا بشماره انتظامی ۹۷۲ ق ۹۳ ایران ۸۸ در پارکینگ کرج عظیمیه واقع در میدان مهران - بازدید و پس از بررسی های لازم نظریه کارشناسی بشرح ذیل به استحضار می رسد:
الف: مشخصات خودرو سواری اپل امگا مدل 1۳۷۴ به رنگ آبی روغنی - ۴ سیلندر بنزین سوز دنده معمولی-شماره شاسی WOL000026S1148391 و بشماره موتور 1۴۳۳۴۳۷۵ و بشماره انتظامی ۹۳ق ۹۷۲-ایران ۸۸.

ب: وضعیت ظاهری وفنی خودرو در زمان بازدید: سپر عقب وجلو آثار خوردگی دارد - درب عقب راست و گلگیر عقب راست آثار خوردگی دارد - تودوزی پارچه ای نسبتا خوب دارد-سقف وسیله آثار سوختگی رنگ دارد-کنسول وسط 
شکستگی دارد-بدنه دور رنگ دارد-شیشه جلو در سمت چپ شکستگی دارد - درب جلو راست آثار خوردگی دارد درب موتور از قسمت جلو آثار خوردگی دارد -کف زیرپایی جلو سمت راننده و شاگرد آثار پوسیدگی طبیعی دارد دریچه های 

جلو داشبورد شکستگی دارد - رادیو پخش سی دی فابریک دارد کیفیت عاج لاستیک ها حدود ۵0% - موتور وسیله آماده به کار می باشد.
ج: نظریه کارشناسی: با توجه به معایب و محاسن مورد اشاره ارزش و بهای سواری اپل امگا مذکور در بازار نقل و انتقال فعلی خودرو مبلغ حدود سی میلیون تومان )۳0/000/000 تومان( برآورد می گردد.  ۹۵۲0۷۷

دادورز محاکم حقوقی کرج - علیزاده

آگهی مزايده اموال منقول 
بموجب پرونده کلاسه ۹۸0۷۹۲ و دادنامه و اجرائیه صادره از شعبه ۹ دادگاه عمومی له: حسین جزوبیات علیه: طراوت اعتمادی محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ ۵۹۵/000/000 ریال و مبلغ ۲۹/۷۵0/000 ریال نیم عشر دولتی. با 
توجه به اینکه اجرائیه به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی اموال متعلق به محکوم علیه به شرح ذیل این آگهی از 
سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده در روز دوشنبه مورخ 1۳۹۸/1۲/۲۶ از ساعت 10 الی 11 در محل اجرای احکام مدنی شعبه اجرا دادگاه حقوقی کرج از طریق 
مزایده بفروش برسد. مزایده از قیمت ۲۶/000/000 ریال طبق نظریه کارشناسی شروع میشود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا 
چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یکماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به 
نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید 

نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:
 احتراما عطف به ابلاغیه کارشناسی موضوع مذکور مورخ 1۳۹۸/1۲/۳، قیمت پایه کارشناسی خط تلفن همراه مورد اشاره )0۹1۲۳۶۵۶۴1۶( به مبلغ بیست و شش میلیون ریال ) ۲۶/000/000ریال( ارزیابی می گردد. ۹۸0۷۹۲

دادورز واحد اجرای احکام مدنی کرج
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روزنامه

5 شهری

به گزارش دنیای هوادار، رحیم خستو؛ نائب رئیس 
کرونا،  بیماری  به  ابتلا  پی  در  کرج  شهر  شورای 
يادداشتی انتقادی از نحوه مديريت برخی مسئولان 
در خصوص جلوگیری از شیوع اين بیماری در سطح 

شهر نگاشته است که در ادامه می خوانید.

روزنامه دنیای هوادار برای ایشان و تمام مبتلایان 
این بیماری آرزوی سلامتی  و بهبودی هرچه  به 

سریع تر دارد.

هوالشافی
قرنطینه  و  و سرفه  روز تب  از حدود ۴  بعد  سلام 
نمودن خود در منزل، دیروز به اصرار یکی از دوستان 
کرج  )ع(  علی  امام  بیمارستان  به  حدودساعت1۲ 
رفتم. انگار همه عجله داشتند چون آخر وقت اداری 
بود. آزمایش خون و رادیوگرافی که چهار ساعت بعد 
آماده شد مجددا حضور پزشک محترمی که صبح مرا 
ویزیت کرده بود رسیدم که او هم عجله داشت و در 
حال رفتن بود. نگاهی به برگه آزمایش و عکس کرد و 

گفت از این طریق قابل تشخیص نیست. 
گفتم چکار کنم ؟ 

جوابی نداد.
رسیدم منزل تصاویر و آزمایش را به یکی از دوستان 
مثبت  تست خونت  ظاهرا  فرستادم، گفت  پزشک 
است ولی برای اطمینان بیشتر حتما همین الان به 
بیمارستان ... کرج برو و اسکن ریه بگیر چون یکی از 

مطمئن ترین راه ها برای شناسایی بیماری است.
گفتند  رفتم  فوق  مرکز  به  ساعت ۹ شب  حوالی 
کسی نیست که برای رادیولوژی ویزیت کند مگر 
اینکه آزاد حساب کنید. بله لطف فرمودند مرقوم 
نموده و اسکن ریه انجام شد. نزدیکی منزل بودم 
که از بیمارستان فوق تماس گرفتند و گفتند آن 
نسخه ها کامل نیستند برگشتم، تصاویر کامل تری 
عنایت کردند. دوباره به دوست عزیز پزشک زحمت 
دادم و فایل ها را برایشان فرستادم گفتند سریع به 
بیمارستان مراجعه کن با دوستانی تماس گرفتم آیا 
بیمارستان امام علی کرج امکانات و یا دارو دارد که 
به آنجا مراجعه کنم. متاسفانه جواب منفی بود. لذا 
حوالی ساعت یک بامداد به بیمارستان امام خمینی 
تهران رفتم که در آن جدا از سایر قسمت ها مرکزی 
درمانی برای تشخیص و درمان کرونا ترتیب داده 
بودند. بدون اینکه بیماران پولی بپردازند تست می 
گرفتند، درحالی که برای تشخیص بیماری در کرج 
مبلغ زیادی خرج کردم تازه نتیجه را هم نمی گفتند. 
آیا مدیران استان قادر به فراهم کردن حداقل امکان 
جامعه  اقشار  برای  رایگان  هم  آن  و  تست  برای 
امکان  داده شود  اگر حتی تشخیص  آیا  نیستند؟ 

درمان با حداقل امکانات وجود دارد.اینکه می گویند 
برو اگر حالت بدتر شد بیا به معنی تکثیر نامحدود 

ویروس نیست.
از  زیادی  منابع  که  نکند  درد  شهردار  دست 
پیام  برای  شهری  بیلبوردهای  به  را  شهرداری 
رسانی در مورد این بیماری اختصاص داده و یا ضد 
عفونی شهر را به عهده گرفته است. در حالی که 
کماکان بیلبوردهای سایر ارگان ها تبلیغ آرایشگاه و 
رستوران می نمایند. آیا سایر نهادهای مربوطه و یا 
کلینیک ها حاضرند در این روزها کمی درآمد خود 
را کاهش دهند؟ اینکه شهرداری منابع خود که از 
جیب مردم است را به این امر اختصاص دهد خیلی 
خوب است. به شرطی که استانداری قدرت چانه 
زنی با دولت در گرفتن منابع و امکانات برای شهر 
را داشته باشد. نیروی انتظامی در سنندج و تهران 
با ماشین های آب پاش در اقدامی ارزشمند وارد 
عمل شدند ولی شهرداری کرج با ماشین های اتش 

نشانی این کار را انجام داد.
یا مصاحبه های پزشکی  انتشار و  تولید محتوی و 
و گفتگو با شهروندان را باید اداره کل بهداشت و 
درمان و هلال احمر انجام می داد نه آقای مهندسی 
ویژه  و تخصص  است  فرهنگی شهردار  معاون  که 
اش از امور خانوادگی گرفته تا مسائل ریز هنری که 
زبانزد خاص وعام است و به اهل هنر نیز اثبات شده 
وارد مقوله پزشکی هم بشود و با افتخار بیلان کار 
دهد تا محبوب بزرگان شود. حداقل انتظاری که از 
مدیران درجه اول استان و شهر می رود اختصاص 
چند کانکس خارج از فضای اورژانس بیمارستان امام 
علی )ع( است که به عنوان مرکز شناسایی و درمان 
کرونا اختصاص یابد تا بیماران عادی و کودکان در 

معرض تهدید قرار نگیرند.
آقای شهردار تو می توانی این کار را هم انجام دهی 
پس لطفا دست به کار شو زیرا بحمدالله کانکس 
هم زیاد داریم، چون روز به روز عوارض ها را افزایش 
دیگر  هزینه های  توانیم  می  کماکان  و  می دهیم 
نهادها را از جیب شهروندان کرج بدهیم و در خلوت 
مورد تحسین قرار بگیریم. اما وقتی در حل مسائل و 
مشکلات و حتی یک بارندگی ساده کل شهر زمین 
گیر می شود پاسخی نداریم و همان ها از من و شما 
طلبکارند. خلاصه بعد از برخورد بسیار محترمانه، 
صبورانه و فرشته گونه کادر پزشکی بیمارستان امام 
خمینی )ره( در تهران که دور از تصور من عقب 
در  که  داروهایی  گرفتم،  را  داروهایم  بود  مانده 
موجود  تهران  روزی  شبانه  داروخانه های  بسیاری 
بودند و آدرس آن ها هم در بیمارستان اعلام شده 
استان  بهداشت  مسئولین  باید  که  داروهایی  بود. 
جواب دهند که آیا در بیمارستان مربوطه هست یا 

خیر؟ بعد از گرفتن داروها هم برای قرنطینه شدن 
می رود  انتظار  و  دارد  جا  البته  برگشتم.  خانه  به 
شهرداری کرج داروخانه ای را نیز احداث و تجهیز 
کند، چه اشکال دارد؟وقتی هلال احمر در چهارراه 
مجاز  غیر  دارو خانه ساخت وساز  نیت  به  طالقانی 
می کند و آن را تبدیل به بوتیک می کند، شهرداری 
هم یکی از طبقات خود را تبدیل به داروخانه نماید. 
فکر  در  است.  کارآمدتر  بحرانی  روزهای  در  حتما 
همین چیزها بودم که ساعت ۵صبح امروز دوشنبه 
شهر  بر  که  الهی  رحمت  باران  رسیدم.  کرج  به 
بی دریغ باریده بود و در حالی که خیلی ها به خواب 
»شیرین« رفته بودند و احتمالا دوستان شهرداری 
به فکر ماموریت های خارج از وظیفه و یاخسته از 
فعالیت در حوزه های دیگربودند، نیمی از شهر را آب 
گرفته بود. اما عیب می جمله بگفتی هنرش نیز بگو. 
کرونا جدی ترین پیام هستی در این روزها بود. کرونا 
حقوق شهروندی را به ما آموزش داد. فهمیدیم که 
این ویروس باهوش فرقی میان مسئولین و مردم 
قائل نیست. مذهبی یا غیر مذهبی نمی شناسد. ژن 
را از لحاظ کیفیت تشخیص نمی دهد. فمینیست یا 
مردسالار نیست. اتفاقا با کودکان و جوانان مهربان تر 
است و کار زیادی با آنها ندارد و اجازه می دهد آنان 
ببرند. رعایت حال  تعطیلی مدرسه ها لذت هم  از 
شهروندانی را که امکان خرید شب عید را نداشتند 
می کند تا خجالت زده میهمان و خانواده نباشند و 
یا آن هایی که امکان سفر نداشتند. شاید این اولین 
عیدی است همه اعم از فقیر و غنی در خانه خود 
هستند. شهرستانی های مقیم مرکز نیز برای اینکه 
خرج عیدشان کم شود و تازه عیدی هم بگیرند به 
سراغ والدین مسن شان نمی روند و خرج مضاعفی بر 
آن ها تحمیل نمی کنند. این ویروس نشان داد جهان 
چقدر کوچک شده و ما انسان ها و شهروندان چقدر 
به هم محتاجیم. به ما آموخت اگر به فکر هم نباشیم 
همه در معرض تهدیدیم و هیچکس برنده نیست. 
طی چند سال اخیر صور اسرافیل بارها در خصوص 
فقر، فاصله دارا و ندار، فاصله گفتار و کردار و تهدید 
ریا به گوش ما دمید و ما عاجز از شنیدن بودیم تا 
اینکه آواز عنصری نادیدنی و ریز به صدا در آمد، 

شاید بیدار شویم.
کرونا هم یک بیماری ویروسی مثل سایر بیماری 
ویروسی دیگر است و ان شاالله به زودی دامن خود را 
جمع می کند. واقعا این بیماری تهدید کننده تر از سایر 
ویروس های قبلی نیست. اینکه مردم ایران با طنازی 
خود آن را به سخره گرفتند نشان از هوش تاریخی 
آن هاست که گر نکوبیم شیشه غم را به سنگ هفت 

رنگش می شود هفتاد رنگ.
کرونا چیز دیگری را هم به ما یادآوری کرد که از 
فرشته های زندگی مان غافل نباشیم که چگونه خطر 
ابتلا را می پذیرند و در کنارت می مانند)آنگونه که 
همسرم ثریا کنارم ماند( و پرستاران و پزشکانی که 
بیش از 1۵ ساعت عاشقانه در کنار بیماران مانده اند. 
برای  عیاری  زمستانی  سرد  روزهای  این  در  کرونا 

سنجش مرد از نامرد بود.
نه  بود  خصوصی  اذهان  تشویش  برای  نوشته  این 
عمومی چرا که به ما می آموزد شهر مقاوم و پایدار 
شهری است که مردم به هم امید بسته اند. ضعف 
جسمی می تواند آسیب بیشتری به بیماران بزند. به 
فکر کسانی باشیم که مواد مغذی کمتری برای مصرف 
در دسترس دارند. نگران نباشیم خدای مهربانی داریم 

که هوای همه ما را دارد.
یارب خود بلا بگردان.
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پاکبان ها هم در معرض خطرندروایت »رحیم خستو« از نحوه مدیریت شیوع کرونا
پسماندهای بهداشتی را

در شهر رها نکنید
مديرعامل سازمان مديريت پسماند شهرداری تهران با 
برای عدم رهاسازی  لزوم همکاری شهروندان  بر  تاکید 
پسماند اقلام بهداشتی در سطح شهر در عین حال از آنها 
خواست که اقلام بهداشتی مصرفی همانند دستکش و 

ماسک را در خیابان ها رها نکنند.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، صدرالدین علیپور در 
تشریح روند جمع آوری زباله های سطح شهر، بیمارستان ها 
و اقلام بهداشتی، گفت: با شیوع ویروس کرونا در کشور در 
مناطق  وتفکیک هایی که در سطح  پسماند خشک  بخش 
انجام می دادیم به دنبال پروتکل های وزارت بهداشت بودیم، 
اما دستورالعمل جدیدی به ما ارائه نشد، لذا خودمان جست 
و جو و مکاتباتی انجام دادیم و  مشاهده کردیم در چین و در 
شرایط فعلی بحث تفکیک خانگی را متوقف کردند؛ چرا که 
امکان مخلوط شدن پسماند عفونی خانه ها با سایر پسماندها 

وجود دارد.
تمامی  کردیم؛  متوقف  را  تفکیک  ترتیب  این  به  افزود:  او 
پسماندهای جمع آوری شده برای دفن به مجموعه آرادکوه 
می روند، در حال حاضر باید بیش از ۶ هزار تن زباله همگی دفن 
شوند که برای ماشین آلات و پشتیبانی کار سنگینی محسوب 
می شود، اما خواستیم ریسک نکنیم و کم خطرترین کاری که 

در این شرایط می توان انجام داد را  محقق کنیم.
او ادامه داد: برای پسماندهای پزشکی نیز تلاش کردیم ناوگان 
را در این حوزه افزایش دهیم و در زمان کمتری این پسماندها 
را جمع آوری کنیم. همچنین برای بیمارستان های ایزوله و 
مخصوص بیماران کرونا ماشین آلات جداگانه قرار دادیم و در 
مرکز دفن آراد کوه نیز محل جداگانه ای را پیش بینی کردیم 
تا با عمق و آهک پاشی بیشتر و در شرایط ایزوله بهتر دفن این 

زباله ها انجام شود.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران تاکید 
کرد: در برخی کشورهای درگیر ویروس کرونا پسماندهای 
پزشکی برای مدتی قرنطینه می شوند و در برخی بیمارستان ها 
از طریق زباله سوز این پسماندها امحا می شود تا از جابجایی آنها 
جلوگیری شود، اما با توجه به این که ما این شرایط را نداریم 
تاکید کرده ایم که این پسماندها در بسته بندی های با پوشش 
کامل تر و بهتر قرار گیرند و کارگران ما نیز برای جابجایی این 
ناوگان خودرویی را  باشند  پسماندها پوشش کاملی داشته 
افزایش دادیم و برای بیمارستان های ایزوله نیز از جمع آوری 

تا دفن شیوه متفاوتی را مدنظر قرار دادیم.
او خطاب به شهروندان درخواست کرد: افراد اقلام بهداشتی 
مصرفی همانند دستکش و ماسک را در خیابان ها رها نکنند؛ 
چرا که پاک بانها به صورت مستقیم با این موارد مواجهه دارند و 
این موضوع تبدیل به فضایی برای انتقال بیماری به این کارگران 

و افزایش مبتلایان به ویروس کرونا خواهد شد.
علیپور تاکید کرد: ما پیگیر هستیم که از طریق شهرداران 
کار  شهری  خدمات  حوزه  در  که  کارگرانی  تمامی  مناطق 
می کنند تجهیزات بهداشتی در اختیار آنها قرار گیرد و مجهز 
باشند و به طور روزانه حداقل دو بار محل اسکان کارگری آنها 
ضدعفونی خواهد شد. همچنین باهماهنگی دادستانی و نیروی 
انتظامی افرادی که احیانا ممکن است جدا از حوزه پیمانکاری 
نسبت به تفکیک زباله ها در مخازن اقدام کنند از این کار آنها 

جلوگیری خواهد شد.
واگیری  که  است  آن  از  اطلاعات حاکی  و  افزود: شواهد  او 
این بیماری چندین برابر بیماری هایی شبیه سارس، ابولا و 
آنفلوآنزای N1H1 است و 1۴ هزار پاکبان و حدود ۲ تا۳ 
هزار نیروی تفکیک پسماند خشک با توجه به حجم ماسک و 
دستکش های رها سازی شده در سطح خیابان بیش از همه در 
معرض خطر هستند و از آنجا که ماندگاری ویروس در سطوح 
آلوده تا یک هفته ادامه دار است، در گام اول به پیمانکاران ابلاغ 
شده تا دستکش و ماسک و تجهیزات لازم را در اختیار نیروهای 

پاکبان قرار دهند.

خبر
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آگهی مزايده اموال منقول نوبت اول
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۹۸0۳۸۲/۶ و در راستای اجرای مفاد اجراییه صادره از سوی شعبه ۲۴ دادگاه حقوقی کرج محکومیت محکوم علیه آقای حسین کاظمی فرزند محمد هاشم به پرداخت مبلغ ۳/1۹۲/۸00/000 ریال بابت اصل 
خواسته و غیره در حق محکوم له آقای عبداله جهانگیری معموری ، با توجه به اینکه اجرائیه به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و 
هزینه های اجرایی 1/۵دانگ از ۶ دانگ یک واحد اپارتمان واحد 10 احداثی در ملک موضوع قرارداد طرفین دعوی بنام و متعلق به محکوم علیه از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی 
شده و مقرر گردید که در مورخ ۹۸/1۲/۲۵از ساعت 1۲ الی1۳ در محل اجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی کرج از طریق مزایده بفروش برسد مزایده از قیمت ۳/۸۲۵/000/000 ریال طبق نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص 
حقیقی و یا حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد و یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور 
حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید، سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد، کلیه هزینه های نقل و 
انتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام 
خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند . آدرس محل انجام مزایده : کرج بلوار ملاصدرا روبروی پارک نبوت ساختمان شماره ۲ دادگاه حقوقی 

کرج ط ۳ مشخصات ملک و بهای آن طبق نظر کارشناسی بدین شرح است
شش دانگ در یک واحد مسکونی پلاک ثبتی 1۶۸/۲011۹ در آدرس واقع در کرج - ۴۵ متری گلشهر - خیابان ارغوان شرقی - مجتمع مسکونی باران - طبقه پنجم - واحد جنوبی می باشد.

شرح مشاهدات : واحد مسکونی قوق بر اساس تصویر مدارک ابرازی دارای پلاک ثبتی بشماره 1۶۸/۲011۹ قطعه ده تفکیکی بوده که دارای اعیانی 1۸۴/۴۴ مترمربع به انضمام پارکینگ شماره یک وانباری قطعه دو در همکف که سند مالکیت 
تک برگی بشماه سریال ۶۵۷۹0۵ ب /۹۷ بنام آقای عبداله جهانگیری معموری فرزند خانلار ثبت و صادر گردیده است. 

در روز بازدید ملاحظه گردید واحد یادشده دارای سه اتاق خواب، هال و پذیرایی و سرویس بهداشتی مجزا و مجهز به سونا میباشد. گرمایش واحد توسط پکیج ورادیاتور تامین میشود. کف واحد بصورت پارکیت واندود دیوار ها بصورت نقاشی 
و کاغذ دیوار است ساختمان مجهز به آسانسور بوده و انشعابات برق بصورت مجزا و انشعاب آب بصورت واحدی است. واحد فوق فاقد کابینت آشپزخانه است...

نظریه :
با توجه به مراتب فوق و بازدید از محل و مشاهده شواهد و قرائن وباعنایت به مصالح بکار رفته و کمیت و کیفیت اجرا، دسترسی محل، و ابعاد و مساحت واحد تجاری، ارزش روز ششدانگ عرصه و اعیان )بدون در نظر گرفتن 
هرگونه بدهی به مراجع ذیصلاح( برابر مبلغ 1۵/۳00/000/000ریال معادل یک میلیاردو پانصدوسی میلیون تومان برآورد می گردد. که ارزش 1/۵دانگ آپارتمان شماره واحد 10 مبلغ ۳/۸۲۵/000/000 ریال جهت پایه مزایده 

اعلام می شود .   ۹۸0۳۸۲/۶
دادورز اجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی کرج علیزاده

آگهی احضار متهم 
نظر به اینکه آقای صلاح الدین فلاحی متهم موضوع پرونده کلاسه 1۳۹۸001۳100۷000۷۳1 این شعبه از حیث اتهام مباشرت در قاچاق کالا تحت تعقیب بوده و فعلا مجهول المکان می باشد. مراتب وفق ماده 1۷۴ قانون آئین دادرسی 
کیفری به وی ابلاغ می گردد تا ظرف یک ماه پس از نشر این آگهی جهت شرکت در جلسه رسیدگی به اتهام مطروحه اش به این شعبه مراجعه نماید. بدیهی است در صورت عدم حضور و یا عدم ارسال لایحه دفاعیه، به اتهام نامبرده غیابا 

رسیدگی خواهد شد.
حاجی نژاد- رئیس شعب پنجم بدوی و ويژه رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزيرات حکومتی کرج

با شیوع ويروس کرونا بسیاری از کشورها 
از جمله چین اقدام به تعطیلی سینماها 
با ضرر  را  امر صنعت فیلم  اين  کردند و 

مواجه کرده است.

از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
هالیوود ریپورتر، فروش سینماهای بین 
المللی در سال ۲01۹ به ۳1 میلیارد دلار 
رسیده بود و در مجموع جهانی نیز رقم 

۴۲.۵ میلیارد دلار را ثبت کرد.
این شاید بیشترین میزان فروش سینمای 
سالانه در تاریخ باشد؛ اما این خوشحالی 
کرونا  ویروس  شیوع  با  جهان  سینمای 
چرا  شد  تبدیل  اضطراب  به  زود  خیلی 
ازدحام  از  جلوگیری  برای  آن  اثر  بر  که 

جمعیت سینماهای زیادی بسته شدند.
با  که  ویروس  این  شده  ارائه  آمار  طبق 
نام COVID-۱۹ شناخته می شود، ۹0 
از  بیش  و جان  کرده  مبتلا  را  نفر  هزار 
سه هزار نفر را نیز در جهان گرفته است. 
بیشتر این کشته ها در چین - مکانی که 
ویروس برای اولین بار در آنجا پیدا شد 

- رخ داده است.
سینماهای چین هفته هاست که بسته 
کره  روی کشورهای  کرونا  اما  اند؛  شده 
جنوبی، ایتالیا و حتی ژاپن سومین بازار 
فیلم جهان هم تاثیر گذاشته است. طبق 
ویروس  این  گرفته  صورت  بررسی های 
از  را  دلاری  میلیارد   ۵ ضرری  می تواند 

ساخت  تعویق  و  گیشه  فروش  طریق 
فیلم ها به این صنعت وارد کند. این رقم 
با درگیر کردن کشورهای دیگر از جمله 
ایالات متحده می تواند افزایش پیدا کند؛ 
چرا که در این کشور بیش از صد مورد 
مبتلا به این ویروس و شش مورد کشته 

ثبت شده است.
بزرگ  بازار  دومین  چین،  کشور  در 
سینمای جهان، تمامی ۷0 هزار سینما 
بسته شده اند و این موضوع تأثیر زیادی 
نیز روی استودیوهای هالیوودی و داخلی 

فروشی  بلیت  است.  گذاشته  چین 
سینمای این کشور در تاریخ ۲۴ ژانویه 
تا ۲۳ فوریه امسال تنها ۴.۲ میلیون دلار 
بوده است که این میزان در سال گذشته 

1 میلیارد و ۷۶0 میلیون دلار بود.
تخمین  آنالیزورها نشان می دهد ضرری 
متحمل خواهد شد،  که سینمای چین 
انتظار  رسید.  خواهد  دلار  میلیارد  به ۲ 
نمی رود در هفته ها و حتی ماه های آینده 
از  دوباره  کشور  این  سینماهای  فعالیت 

سر گرفته شود.

در پایان این هفته کره جنوبی، پنجمین 
فروش  به  نسبت  سینمایی،  بزرگ  بازار 
سال گذشته خود، کاهش ۸0 درصدی 
هفتگی  گیشه  صدرنشین  است.  داشته 
که  بود  نامرئی«  »مرد  فیلم  کشور  این 

تنها 1 میلیون دلار فروخت.
در ایتالیا، بیش از 1۶00 مورد مبتلا به 
کرونا گزارش شده و ۳۴ نفر نیز بر اثر آن 
جان باخته اند. به همین خاطر در حدود 
بسته  کشور  این  سینماهای  از  نیمی 
شده است. سینمای ایتالیا هفته گذشته 

این  در  اما  داشت،  درصدی   ۴۴ کاهش 
هفته این رقم به ۷۶ درصد افزایش پیدا 
کرد. رئیس انجمن سینماهای این کشور 
ویروس،  این  شیوع  از  پیش  می گوید: 
سینما در وضعیت عالی بود. او در ادامه 
به این نکته اشاره کرد که گیشه ایتالیا در 

ماه ژانویه ۲۲ درصد رشد داشته است.
گفتنی است شیوع ویروس کرونا پیش از 
این اکران فیلم های سینمایی مثل »مولان« 
»ماموریت  پروژه  فیلمبرداری  و  لغو  را 

غیرممکن« با بازی تام کروز را لغو کرد.

از ایتالیا تا چین؛

کرونا 5 میلیارد دلار به صنعت سینما ضرر زد! 
سینمای جهان
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منهای ورزش

از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
شهروند البرز ، علي غیاثي مديريت شعب 
البرز در اين  بانک توسعه تعاون استان 
خصوص با اشاره به اينکه نوسازي ناوگان 
حمل و نقل جاده اي به لحاظ حجم جا به 
جايي بار از طريق جاده ها از اهمیت ويژه 
و خاصي برخوردار است افزود که اين امر 
خدمات  در  تسريع  و  توانمندي  سبب 
مصرف  کاهش  و  اي  جاده  نقل  و  حمل 

سوخت در کشور گرديده است.

به  توجه  با  افزود:  رابطه  همین  در  وي 

اینکه ناوگان حمل و نقل جاده اي کشور 
از مسئله فرسودگي ناوگان رنج میبرد با 
قشر  این  به  شایاني  آن کمک  نوسازي 
است  موثر جامعه شده  و  زحمت کش 
و به لحاظ اقتصادي نیز براي رانندگان 
و اقتصاد جامعه بسیار مقرون به صرفه 
نیز  محیطي  زیست  لحاظ  به  و  بوده 
مي  مثبتي  بسیار  تبعات  و  آثار  داراي 
مصرف  موارد  این  از  یکي  که  باشد 
از  به صورت مستقیم  که  بوده  سوخت 
این موضوع تاثیر میپذیرد و بنا به نظر 
کارشناسان مربوطه تا ۳0 درصد کاهش 

سوخت را به همراه دارد.
وي همچنین یادآور شد اکثر این کشنده ها 
در مسیرهاي بین المللي و ترانزیتي خارج از 
کشور کالاي صادراتي را حمل مي نمایند 
که این موضوع موجب روانسازي فعالیتهاي 

تجاري بین المللي گردیده است.
توسعه  بانک  شعب  مدیریت  غیاثي  علي 
تعاون استان البرز با بیان اینکه رانندگان از 
اقشار زحمت کش و شغل آنها از مشاغل 
و  باشد  مي  جامعه  بار  مشقت  و  پرخطر 
لزوم توجه به مشکلات آنها را جزء دغدغه 
در  و  داشت  اظهار  و  دانست  دولت  هاي 

راستاي کمک به این افراد، بانک با پرداخت 
تسهیلات فوق کامیون هاي قدیمي را از 
چرخه خارج و اسقاط نموده و کامیون هاي 
جدید با امکانات به روز و کیفیت جهاني 
در اختیار آنها قرار داده که کمک شایاني 
به ارتقا سطح معیشت و رفاه رانندگان و 
همچنین قدرت رقابت پذیري ناوگان حمل 
و نقل جاده اي کشور در حوزه ترانزیت و 

بین الملل نموده است.
گفتني است در حال حاضر نیز تفاهم نامه 
هایي بابت خرید کامیون و کاربریها )تریلر، 
کانتینرهاي ساده و یخچالدار، تانکر و ...( با 
شرکتهاي معتبر از جمله شرکت ماموت، 
مایان، ایران کاوه، سایپا و ... منعقد گردیده 
که از این حیث نیز تسهیلات آنها در حال 

پرداخت میباشد.

با پرداخت بیش از 5000 میلیارد ریال تسهیلات صورت گرفت ؛

نوسازي ناوگان حمل و نقل جاده اي کشور 
توسط بانک توسعه تعاون استان البرز

کاپیتان ذوب آهن مدعی است تیمش 
در ادامه مسابقات تلاش خواهد کرد تا 
نتیجه  لحاظ کسب  از  به روند مناسبی 

دست يابد.

تغییر کادرفنی در ذوب آهن هم باعث نشده تا 

این تیم روند پرنوسان نتیجه گیری را خاتمه 
دهد و آنها در میانه جدول در سودای دستیابی 
به امتیازات دیدارهای باقیمانده برای حضور در 

رده بالای جدول هستند.
قاسم حدادی فر، هافبک و کاپیتان ذوب آهن 
درباره شرایط این تیم و تعطیلی لیگ می گوید: 
شرایط خوبی داریم و بعد از بازی سختی که 
با ذوب آهن داشتیم با اعلام سازمان لیگ 
مسابقات تعطیل شده و ما هم منتظریم تا 
زمانی  چه  تا  و  می افتد  اتفاقی  چه  ببینیم 
بازی ها برگزار نمی شود. شرایط کلی تیم خوب 
است و عملکردمان هم اگر دیده باشید رو به 
پیشرفت است. اوضاع ما واقعاً رو به بهبود است 
ولی بدشانسی آوردیم که چند بازی سخت 
پیاپی داشتیم ولی در کل بد نتیجه نگرفتیم. 

در بازی با استقلال و تراکتور هم مستحق 
شکست نبودیم و به نظرم بدشانسی باعث شد 

نتیجه نگیریم.
وی در مورد تعطیلی لیگ با توجه به شیوع 
ویروس کرونا نیز گفت: به نظرم فوتبال از جان 
افراد مهم تر نیست و باید تصمیمی گرفته شود 
که سلامت بازیکنان، عوامل برگزاری بازی ها و 
سایرین به خطر نیفتد. ضمن اینکه فوتبال به 
تماشاگرانش زنده است و اگر آنها نباشد لطفی 
ندارد. ما خودمان در این دو هفته که بدون 
تماشاگر بازی کردیم نه تمرکزی داشتیم و نه 
انگیزه همیشگی را و در این شرایط به نظرم تا 
عادی شدن اوضاع باید صبر کرد و بازی ها را به 

تعویق انداخت.
کاپیتان ذوب آهن در مورد بازی با سپاهان 

و تساوی در این دربی گفت: بازی خوبی بود 
امتیاز  این دیدار سخت یک  از  توانستیم  و 
بگیریم. هرچند فکر می کنم یک پنالتی هم 
داور برای ما نگرفت ولی به هر حال گذشته 
و من نمی خواهم زیاد در مورد داوری صحبت 
کنم. به هر جهت بازی خوبی بود و فقط جای 

تماشاگران خالی بود.
حدادی فر در مورد اینکه برای دومین سال 
پیاپی سپاهان به دلیل امتیاز دادن به ذوب 
آهن از کورس قهرمانی عقب میفتد هم گفت: 
فکر می کنم قشنگی و اصالت فوتبال اصفهان 
به همین است و مکتب باشگاه ذوب آهن هم 
همیشه به اخلاق و سلامت احترام گذاشته 
و همین موضوع فوتبال را قشنگ و جذاب 
باشگاه  به عنوان یک  می کند. سپاهان هم 

همشهری و پرطرفدار برای ما قابل احترام 
است ولی طبیعتاً همه چیز در زمین مسابقه 

تعیین می شود.
کاپیتان ذوب آهن در مورد اتهاماتی که به 
برتر و مهندسی شدن  نتایج لیگ  سلامت 
آن مطرح می شود هم گفت: این صحبت ها را 
خیلی ها مطرح کردند ولی من با احترام به 
تمام آنها باید بگوم چنین موضوعی را قبول 
ندارم. پرسپولیس تیم قدرتمندی است که 
بیشترین ملی پوشان را در این سال ها داشته 
و شاکله تیمش را حفظ کرده و کمتر ترکیب 
این تیم دچار تغییرات زیاد شده و به همین 
دلیل طبیعی است که نتایج خوبی بگیرد. 
مطرح شدن چنین مواردی چهره فوتبال ما 

را زشت می کند.

تغییر کادرفنی در ذوب آهن هم باعث 
نشده  جیانی اينفانتینو رئیس فیفا در 
افتتاحیه کنگره يوفا در شهر آمستردام 
درباره تقويم مسابقات سال ۲0۲0 صحبت 
کرده و گفت دنیای فوتبال نبايد به خاطر 

ويروس کرونا دچار اضطراب شود.

جیانی اینفاتینو رئیس فیفا اولین سخنران 
بود و در سخنرانی خود درباره  یوفا  کنگره 
مسائل مختلف دنیای فوتبال صحبت کرد. 
ولی مهم ترین بخش صحبت های اینفانتینو 

در این مراسم درباره ویروس کرونا، نگرانی از 
بابت سرنوشت رقابت های آتی فوتبال و تقویم 

فیفا در سال ۲0۲0 بود.
همچنین  سخنرانی  این  در  اینفانتینو 
گفت:»سیستم VAR برای ما در این مدت 
موفقیت آمیز عمل کرده ولی در این شکی 
نیست که این سیستم می تواند با گوش دادن 
به همه طرف ها بهتر شده و ارتقا پیدا کند. 
سلامت بازیکن ها برای ما اهمیت زیادی دارد 
و به همین خاطر در حال بررسی هستیم 
ناحیه سر ضربه  از  بازیکنانی که  بتوانیم  تا 

می خورند را به صورت موقت از زمین کنار 
بکشیم. از این گذشته در حال بررسی تغییر 
احتمالی در قوانین آفساید هستیم تا کیفیت 
فوتبال را ارتقا دهیم. این تغییرات می تواند 

نتایج مثبتی داشته باشد.«
رئیس فیفا در مهم ترین بخش صحبت های 
خود درباره ویروس کرونا گفت:»کسی نباید به 
خاطر کرونا دچار اضطراب بشود. ولی همه باید 
محتاط باشند و با مقامات مسئول همکاری 
کنند. فوتبال می تواند پادزهر عالی ای برای این 

بیماری باشد.«

اینفانتینو در بخش دیگری از صحبت هایش 
درباره تقویم فیفا در سال ۲0۲0 گفت:»ما 
باید بدانیم که چند بازی در این سال می تواند 
برگزار شود و چه رقابت هایی در این سال قادر 
به برگزاری است. آنچه برای ما اهمیت دارد 
سلامت بازیکن ها و هواداران است. باید بیشتر 
بررسی کنیم و ببینیم در آینده چه تغییراتی 
در تقویم فیفا اجرایی خواهد شد. در نهایت 
باید بگویم با توجه به اینکه در شهر آمستردام 
هستیم، همه ما باید به دنبال پل زدن و پر 

کردن فاصله ها و اختلاف ها باشیم.«

»حدادی فر«: 

   اصلا قبول ندارم که قهرمانی ها مهندسی می شود

»اینفانتینو«:

فوتبال نباید به خاطر کرونا مضطرب شود

فوتبال ایران

جهان فوتبال


